
 

           Årnäs Båtklubb 
 

 Styrelsemöte  
 

Datum:  2022-09-27 
 

Plats: Klubbstugan 
 
Punkt    

§1 
  

Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 
Närvarande på mötet  förkortas 

 
Torbjörn Hägnander  TH   
Bengt-Åke Johnsson  BÅJ  
Anders Rindefors  AR 
Lars Jerkrot   LJ 
Jan Fahlgren  JFn 
Janne Folke  JF 
Johan Olofson  JO 

 

§2 
 
Dagordningen: Godkändes 
 
 

 

§3 
 
Till justeringsman: JO 

 

§4 
 
 

• Föregående styrelseprotokoll från 2022-08-03 gicks igenom och godkändes 
 

-Gråvattentömning för husbilar under utredning 
-Inget möte planerat med Ekman 
-15’ kr till hamnvakt, ersättning för utfört arbete  

  
 



§5 
 

Ekonomi 
 

Ekonomi 2022-09-27 
Företagskonto                                      93765,65:- 

Investeringskonto                            160 045,28:- 

Handkassa                                                    7767:- 

                                                             261577,93:-  

Inkomster husbilar 719st                   129420:- .  

Gästbåtar 3st                                               540:- 

Båtdagen                                                    8465:- 

Utgifter. 

+Hyra maskiner ej betalt                         2000:- 

Pålning                                                        3000;- 

 

 
 
 
 

§6 
 

Klagomål angående ställplatsverksamheten 
 

• Inkommen anonym (Årnäsbo) klagan till Götene kommun med synpunkter på 
vår verksamhet med ÅBK diskuterades. Skrivelsen är inkommen till 
kommunen i somras (enligt diariedatum) efter tillsägelse till mopedburna 
buskörande ungdomar av hamnvärd. Möte med föräldrar angående den 
aktuella händelsen genomfördes av AR och BÅJ med uppfattningen att 
händelsen (händelserna) är utredda och nedtonade.   

• JFn förmedlade ett skriftligt förslag framtaget av Magdalena Nordh att 
använda som svar till kommunen. BÅJ går igenom förslaget med eventuella 
ändringar och förankrar det hos övriga styrelsemedlemmar  

• Behov av en informationsskylt med gällande regler för ÅBK utreds.  
 
 
 
 
 
 



§7 
 

Nimbusprojektet 
 

• Avtal med Boängens Teknik där alla frågor och förändringar som berör ÅBK 
finns med. TH och JO har kontakten 

• Anpassningar: ny mastkran, förlängning av brygga, nytt elskåp, muddring mm.  

• Kan förlängning av bryggan ingå i befintligt tillstånd? BÅJ 

 
§8 
 

Info från förbundsmöte 
 

• Höjning av medlemsavgift från 83 kr till 100 kr 

• Trollhättekanal måste byggas om till 2030. Detta kommer att innebära 
påverkan på all sjötrafik. Ett förslag innebär stängning av kanalen 3-5 år. 

• Möjlighet för medlem att försäkra hela familjen till samma rättigheter som 
medlem. 

• Bidrag från Svenska Sjö till båtklubb är 50 kr per försäkrad båt. 
 

 

§9 
 

Arbetsdagar  
 

• AR gör en sammanställning av uppgifter som behöver utföras på 
arbetsdagarna 22:e och 29:e oktober. 

• AR kontaktar Thomas Algotsson som skall leda arbetet. 
 

§10 
 

Elavtal 
 

• Elförbrukningen hittills i år är 17 849 kWh. Ungefär lika som föregående år. 

• AR tar kontakt med Björn om reglering av elkostnaden för 2022 

• Beslutades att AR tar kontakt med nätleverantör (Elevio) om kostnad för egen 
anslutning/abonnemang.  

• Konsekvenskostnad med ny anslutning, elskåp, kabeldragning mm. AR  
  

 
 
 
 
 
 
 
 



§11 
 

Övriga frågor 
 

• TH meddelade att han har ändrat sig om fortsatt uppdrag som kassör. Står till 
förfogande för nästa mandatperiod. 

• LJ tog upp problem med fördelning av båtplatser med hänsyn till djupgåendet. 
Vi kommer troligtvis få leva med extremt lågt vattenstånd i Vänern i slutet på 
säsongen flera år framöver. Endast vid A-bryggan har vi garanterat djup på 
>1,5m. Efter tidigare breddning av platser finns endast två medelstora platser 
(3,75m bredd) kvar.    

 
 

        §12 
 

Nästa möte: AR återkommer och kallar 
 
 

§13 
 

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet 
 

  
Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
Protokollet justeras: Johan Olofson 
 
  ___________________________________ 


